
 
 
 
 
 
 

 מישיבת מועצה שהתקיימה בכל קוורום 4/25פרוטוקול מספר 
 10:00במשרדי המועצה בשעה  25.3.25בתאריך 

 
 

 דני שמואל, ניצה אליהו חכמון, אפרים מועלם, שאול סאלם: נוכחים
 

 יצחק שלומי שמעיה, אורטל יוסופוב, אפרים חסון : חסרים
 
 

 על סדר היום: 
 
 2/25 + 3/25אשור פרוטוקול מס' -
 מכרז לקליטת בלנית -
 שונות -
 

  1סעיף 
 

עם הסתייגותה  3/25 -ו 2/25דני שמואל מבקש לאשר את הפרוטוקול שמספרו 
של החברה ניצה חכמון אליהו על כך שהיא ביקשה לא להיות חברה בוועדות 

 הנישואין והעירובין, דבר שנשמט מהפרוטוקול הקודם בטעות. 
 

 מאושר פה אחד.  -החלטה
 

  2סעיף 
 

מרגלית אלמליח בלנית מקווה ע"ש "דינה" הודיעה לי השבוע כי  'גב -דני שמואל
 . 1.4.25ברצונה לפרוש לפנסיה בתאריך 

התארגן ולצאת במכרז ע"מ ל 1.5.25ביקשתי ממנה שתתן לנו ארכה עד תאריך 
 . 1.5.25 א תפרוש בתאריךילקליטת בלנית חדשה, ואכן נענתה לבקשתי ה

 
בה בשבוע שעבר לא התקיימה מחוסר קוורום קיבלתי את מאחר והישי

אישורכם הטלפוני בפרסום המכרז. כעת אני מביא בפניכם כי יש אפשרות 
מן הקרוב וע"כ אבקש את אישורכם זשנפריש את אחת הבלניות לפנסיה ב

 בלניות.  2-בפרסום המכרז ל
 

 מאושר פה אחד.  -החלטה
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 גב' אביבה שקורי מעוניינת לפרוש לפנסיה.  הובא לידיעתי כי -שאול סאלם
 

אביבה הודיעה לנו בע"פ אך היא חזרה בה ומבקשת להמשיך  -דני שמואל
 לעבוד. אני ביקשתי שתכתוב לנו מכתב שהיא מעוניינת להמשיך לעבוד 

 לפחות בשנתיים הקרובות. 
 
 

 האם כל הוועדות שקיימות במועצה פעילות?  -ניצה אליהו חכמון
 

 לאחר החג ב"ה נדון בזאת.  ,נכון להיום טרם התכנסו -שמואלדני 
 
 

  -שונות
 

 2הקודם לקליטת  במרכזמאחר והגב' ברטה שיין התמודדה  -דני שמואל
אני מבקש את  משרה.  15%-כל אחת וקלטנו אותה רק ב 50%-בלניות ב

 . מרגליתמשרה במקומה של הבלנית גב'  50%-ל אותהאישורכם להעלות 
 צה מקווה אחר, דבר שנבחן היטב לפני השיבוץ החדש.או בשיבו

 
 

 פה אחד. ר מאוש -החלטה
 
 
 

 דני שמואל 
 ראש המועצה 


